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مشاور وزیر راه و شهرسازی؛   

جواد ســادات فیرزنی در آیین واگذاری زمین ها آیین 
واگذاری سند یکهزار و ۲۹۳ قطعه زمین به متقاضیان 
طرح جوانی جمعیــت در بندرعباس افزود: موضوع 
گشت های مشــترک سازماندهی بازار مسکن در این 
دولت مورد توجه قــرار دارد که در دهه ۹۰ اقدامی در 

این زمینه انجام نشده بود.
مشــاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن ادامه 
داد: این گشــت ها در برخی شهرها همچون پردیس 
تهران و هشــتگرد موجب کاهش ۲۰ تا ۲۵ درصدی 
قیمت های شــد، در برخی شهرها که پیچیدگی بافت 
اجتماعی وجود دارد هــم اثرهای خود را در یک بازه 

زمانی طولانی تر نشان خواهد داد.
سادات فیرزنی در بخش دیگری از سخنان خود خاطر 
نشان کرد: مهمترین مساله در زمینه مسکن تأمین زمین 
است، مساله تأمین زمین در اغلب شهرهای هرمزگان 
حل شده و از این پس شاهد پیشرفت فیزیکی طرح های 
مسکن با سرعت بسیار بیشتری خواهیم بود، البته اگر 

شبکه بانکی در هرمزگان کمک کند.
مشــاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن گفت: 
وزارت راه و شهرســازی در دوره جدیــد ۲ نــوع از 
سیاست ها را در دستورکار خود قرار داده که یک بخش 
در زمینه عرضه و تولید در موضوع زمین و مسکن است.

وی ابراز کرد: یکی از قوانین مرتبط با اهدا زمین قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت است که ماده سه 
این قانون تکالیفی را برای وزارت راه و شهرسازی در 
نظر گرفته و یکی از نهادهای که عمل کرد خوبی حداقل 

در این چند ماه اخیر داشته محسوب می شود.
وزارت راه و شهرســازی مکلف است امکان استفاده 
مجدد از امکانات دولتی مربوط به تأمین مسکن خانوار 
را برای خانواده ها پس از تولد فرزند سوم و بیشتر فراهم 
آورد و ایــن خانواده هــا می توانند صرفاً برای بار دوم 

از همه امکانات دولتی در این خصوص استفاده کنند.
۲۰ هــزار متقاضی در پویش پیامبر رحمت الهی زمین 

دریافت می کنند
سادات فیرزنی افزود: به ظرفیت ۲۰ هزار متقاضی که در 
پویش پیامبر رحمت در بازه ۱۰ روزه زمین اهدا می کنیم 
تا این لحظه به ۴۰ هزار نفر در کشور در رابطه با قانون 

حمایت از جوانی جمعیت اهدا شده است.
وی اشــاره کرد: همچنین واگذاری زمین به صورت 
اجاره ۹۹ ساله ابتکاری نو است، در گذشته زمین های 
۹۹ ساله در محدوده شهرها اهدا می شد اما در دوره های 
مختلف نتوانســته بودیم زمین با اجاره ۹۹ ســاله در 

روستاها اهدا کنیم.
مشاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن افزود: این 
رویکرد جدید آغاز شده است و جزو بخش هایی است 
که امیدواریم به کاهش قیمت زمین در بخش مسکونی 

روستاها کمک کند.
هدف گذاری برای اهدای زمین به ۴۰۰ هزار نفر

ســادات فیرزنی ادامه داد: هدف گذاری شده افزون بر 
۴۰۰ هزار نفر تا پایان سال جاری زمین دریافت کنند که 

این اقدامی بی سابقه و حق مردم است.
وی اضافه کرد: ان شاءالله بتوان با این رویکرد انحصاری 
که در زمینه زمین وجود داشت را شکست و اثر مثبتی 

در بازار املاک گذاشت.
رویکرد تنظیم و ساماندهی بازار دنبال می شود

مشــاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن اشاره 
کــرد: رویکرد دیگری که در کنار عرضه و تولید زمین 
دنبال می شود تنظیم و ساماندهی بازار است، تا قبل از 
دوره جدید وزارت راه وشهرسازی، انتظاری که از این 
وزارتخانه تولید و عرضه بود و کسی توقع نداشت به 
بازارهای مختلف اثرگذار در زمینه مسکن و معیشت 

مرتبط با مسکن ورود کند.
ســادات فیرزنــی بیــان کــرد: در دوره جدید با 
راه اندازی نهضتی به عنوان کاهش قیمت مســکن 
به بخش هــای مختلفی که این کالای با اهمیت که 
بیش از ۳۰ درصد سهم هزینه خانوار و در برخی از 
شــهرها نظیر تهران به بیش از ۵۰ درصد را تشکیل 

می دهد ورود می کند.
وی اشــاره کرد: یکی از اقدام ها ساماندهی بنگاه های 
مشاور املاک بود که در بخش عرضه مسکن حضور 
داشــتند و غالباً تخلف هایی داشتند که سربار هزینه ها 

می شد.
قیمت های سیمان و فولاد در بازار خارج از توان 

مردم است
مشــاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن افزود: 
موضوع دیگر ورود سیمان و فولاد در بورس کالاست 
که جــزو مباحث داغ مطرح این روزهاســت، بدون 
تعارف می توانستیم ورود نکنیم چون دعوای قدیمی 

بین وزارت صمت و وزارت اقتصاد بود.
سادات فیرزنی ادامه داد: اما با مدلی که کار پیش می رود 
فردی که در روستاست یا افرادی که برای ساخت واحد 
مسکونی خود برنامه ریزی ریزی کرده اند با این قیمت ها 

و مبلغ ها نمی توانند کاری از پیش ببرند.
وی اضافه کرد: شــروع دولت با ۲ میلیون و ۷۵۰ هزار 
تومان برای احداث هر متر واحد مسکن حمایتی قرارداد 
بســته شد اما چه شــده که هزینه احداث هر متر مربع 
مسکن به هفت تا هشت میلیون تومان رسیده که به زور 

با این مبالغ می توان یک متر مربع ساخت.
مشاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن ابراز کرد: 
هزینه زمین را از هزینه احداث مســکن خارج کردیم 
و میانگین تورم کشــور در حوزه مصالح و بخش های 

مختلف هم مشخص است.

سادات فیرزنی اذعان کرد: معلوم است با این ساز و کار 
موجود مردم نمی توانند سهم خود را از سیمان و فولاد 
به خصوص در بورس کالا تأمین کنند، جدا از اینکه از 
آن ســاز و کار امکان تأمین مصالح برای مردم معمولی 

وجود ندارد.
وی گفت: تورم ها و افزایش قیمت هایی که در آن بازار 
وجود دارد دامن گیر مردمی می شود که می خواهند ۱۰ 

پاکت سیمان از یک خورده فروش در بازار تهیه کنند.
افزایش قیمت سیمان و فولاد در بورس تلاش ها را 

خنثی می کند
مشاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن تصریح 
کــرد: لذا نیاز بود به این موضوع بپردازیم و وزیر راه و 
شهرســازی به این موضوع ورود کردند و در نشست 
اخیر شورای عالی مسکن مطرح شد و رئیس جمهور 
دســتور پیگیری دادند و ما هم بدون تعارف پیگیری 

می کنیم.
ســادات فیرزنی ادامه داد: تمامی تلاش هایی که امروز 
انجام می دهیم و زمین را آماده می کنیم، تسهیلات بانکی 
که دوستان به مدل های مختلف از شبکه بانکی پیگیری 
می کننــد با یک افزایش قیمتی کــه در بورس کالا رخ 

می دهد برآب می شود و فایده ای هم ندارد.
مشــاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن ابراز 
کرد: یعنی همه ایــن زحمت ها با یک افزایش قیمت 
کوچک در بورس کالا که منافع تعداد کمی از ذینفعان 
را تأمین می کند از بین می رود و خانواده ای که تا دیروز 
می توانســت با چهار یا پنج میلیون تومان برای هر متر 
مربع، یک واحد مســکونی برای خود مهیا کند دیگر 

نمی تواند.
ورود وزیر کشور به پروانه های شهرداری ها

ســادات فیرزنی خاطر نشان کرد: موضوع دیگری که 
امروز به آن ورود کردیم پروانه های شــهرداری ها در 
حوزه های مختلف بود و وزیر کشــور این ماموریت 
را از رئیــس جمهور گرفتند تا در کارگروهی موضوع 

را بررسی کنند.
وی اشاره کرد: افزایش قیمیت که در صدور پروانه های 
شهرداری رخ داد این نیاز را ایجاد کرد که این حوزه مد 
نظر سیاستگذاران مختلف در کشور به خصوص وزارت 
کشور قرار گیرد و تلاش کنیم با کمک شهرداری ها از 

هزینه سربار صدور پروانه ها برای مردم بکاهیم.
تلاش برای تحقق نهضت کاهش هزینه ساخت مسکن

مشــاور وزیر راه و شهرسازی در بخش مسکن گفت: 
در حوزه مسکن تکلیف خود می دانیم اگر حوزه ای در 
اختیارات ما نیست اما در حوزه مسکن اثر گذار است 
ورود کنیــم و پیگیری کنیــم تا نهضت کاهش هزینه 

ساخت مسکن برای مردم میسر شود.
وی گفت: مکلف هستیم تمامی زنجیره را رصد کنیم 
و اگر درجایی از این زنجیره منافع عمومی مردم دچار 
خلل شــد و افزایش قیمتی رخ داد که خارج از عرف 

بود ورود کنیم.

هرمزگان در واگذاری زمین »طرح جوانی 
جمعیت«  پیشگام است

        اقتصاد کیش -  مشاور وزیر راه 
و شهرســازی در بخش مسکن با اشاره به 
فعالیت گشــت های مشــترک در حوزه 
مســکن،  گفت:حدود پنج هزار مشاور 
املاک غیر مجاز که هشــدار لازم به آن ها 
داده شــده و برای دریافت مجوز دعوت 
شــده بودند، پلمب شده است و افزون بر 
۱۷۰ میلیارد تومــان تا این لحظه جریمه 

تغزیراتی شده اند.

 

اقتصاد کیش -    مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از افزایش میزان آبدهی 
چاه تامین »آب خامِ« آب شیرین کن شهر فین خبرداد.

عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه نیاز آبی شهر فین از طریق شیرین سازی آب چاه تامین 
می شود، افزود: به دلیل پایین بودن حجم تولید آب خام، آب شیرین کن شهر فین، میزان 
شیرین سازی آب مشترکین این شهر کاهش پیدا کرده بود که خوشبختانه با افزایش 
قدرت الکتروپمپ، تعویض لوله های درون چاهی و اصلاح خط انتقال، میزان آبدهی 

این چاه افزایش و ظرفیت شیرین سازی نیز به تبع آن افزایش یافت.
وی ادامه داد: با اقدامات انجام شــده، ظرفیت تولید آب شــیرین کن فین از ۱۲۵۰ متر 

مکعب در شبانه روز به ۱۵۰۰ متر مکعب افزایش یافت.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: این آب شیرین کن، آب جمعیتی 
بالغ بر 6 هزار نفر در شهر فین و شهرک های فرهنگیان، حسین آباد و مارم تامین می کند.

 حمزه پور، ارزش اعتباری این اقدامات را ۱۵ میلیارد ریال عنوان کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

تولید آب شیرین کن شهر فین
 افزایش یافت

اقتصاد کیش -       مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر 
و شــرق هرمزگان، میزان واردات خودور سواری از 
طریق بندر شهید باهنر در 6 ماهه سال جاری را یکهزار 

و ۳۱ دستگاه اعلام کرد.
از روابــط عمومــی اداره کل بنــادر و دریانوردی 
هرمزگان؛ حمیدرضا محمدحسینی تختی افزود: از 
ابتدای ســال جاری تاکنون با افزایش روند واردات 
خودرو، یکهزار و ۳۱ دستگاه خودرو سواری در بندر 
شهید باهنر وارد شده که از این میزان ۳۰۰ دستگاه امور 

ترخیصی آنها توسط گمرک انجام شده است.
وی ادامــه داد: تعداد ۷۳۱ دســتگاه خودرو در حال 
ترخیص از گمرک بندر شهید باهنر وجود و با پایان 
روند قانونی، بدون هیچ معطی از بندر خارج خواهد 
شــد. مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق 
هرمزگان افزود: بیشتر این خودروها از نوع هیوندای 
النترا ساخت کشور کره بوده که از کشورهای حوزه 

خلیج فارس بارگیری شده است. 
وی با اشــاره به موقعیت و ظرفیت مناسب این بندر 
برای واردات و ترانزیت خودرو یادآور شد: تعرفه های 
مناســب خدمات لجستیکی، فاصله نزدیک با بنادر 

کشورهای همســایه، دارا بودن انبارهای مسقف و 
مجهز و تجهیزات مناسب پورت اپراتوری، این بندر 
را به جایگاه مناســبی در عرصــه واردات، ترانزیت 
خودرو در منطقه تبدیل کرده است.  بندر شهید باهنر 
یکی از بنادر چندمنظوره اســتان هرمزگان  و قدیمی 

ایران محســوب می شود که در شهر بندرعباس قرار 
دارد. این بندر سومین بندر ترانزیتی ایران و دومین بندر 
بزرگ استان هرمزگان بوده که در امور صادرات کالای 
غیرنفتی، نفتی، حمل ونقل کالا، ترانزیت و حمل ونقل 

مسافری داخلی و بین المللی نقش ویژه ای دارد.

بیش از یکهزار خودرو خارجی از بندر شهید باهنر وارد شد
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان:

اقتصاد کیش -       با حضور محمد محسنی مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی هرمزگان، معاون فرماندار بندرلنگه، شهردار بندرکنگ، معاون گردشگری 
اداره کل و جمعی از مسئولین مراسم گرامیداشت هفته گردشگری و تجلیل از فعالان 

گردشگری شهرستان بندرلنگه در فرهنگسرای گوهر این شهر برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان، 
محمد محسنی در این مراسم ضمن تشکر هفته گردشگری به فعالان شهرستان بندرلنگه 
گفت: ایامی که در آن هستیم متعلق به جامعه بزرگ گردشگری است، این هفته را به 
جامعه بزرگ گردشــگری به ویژه بدنه اجتماعی و فرهنگی شهرستان های غرب به 

مرکزیت بندرلنگه، از گاوبندی تا بندر خمیر و بستک تبریک می گویم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان افزود: این هفته اگر اغراق 
نکنیم زیبنده و متعلق به منطقه غرب استان است چرا که فعالان حوزه گردشگری این 

منطقه فعالیت و تلاش خودشان را در حوزه گردشگری ثابت کرده اند.
او ادامه داد: غرب استان با داشتن بندرکنگ و بندرلنگه صاحب برند در حوزه گردشگری 

است.
محسنی اظهار کرد: این برند گردشگری، تاریخی و تمدنی که دارد، هنر مردم بوده که 

این داشته را بدست آورده اند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان افزود: در حکومت های 
مختلف دنیا هر جا که به مردم اعتماد کردند و تکیه به نیرو و کار مردم دارند موفق بوده 

و موفقیت حاصل شده است.
او با بیان اینکه هفته گردشگری بهانه ای است برای اینکه از فعالان این صنعت قدردانی 
کنیم، گفت: برای هر حوزه ایامی در کشور ثبت شده که دست اندرکاران تکلیف دارند 
از فعالان این حوزه تقدیر کنند و بر ما هم تکلیف شده که از فعالان حوزه گردشگری 

تقدیر کنیم.
محسنی تأکید کرد: فعالان گردشگری غرب هرمزگان نه تنها در منطقه خود فعالیت 

می کنند بلکه در خارج از مرزهای ایران هم فعال هستند.
در پایان مراسم از فعالان حوزه گردشگری شهرستان بندرلنگه تقدیر و تشکر شد.

با حضور مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان؛

فعالان گردشگری بندرلنگه 
تقدیر شدند

اقتصاد کیش -    رئیس اداره کتابخانه های عمومی بشاگرد گفت: بشاگرد رتبه ششم 
مشارکت در جشنواره کتابخوانی رضوی را در استان دارد

انجمن کتابخانه های عمومی شهرستان بشاگرد با حضور اعضای حقیقی و حقوقی 
برگزار شد. 

رئیس اداره کتابخانه های عمومی بشاگرد با ارائه دستور کار جلسه و گزارش عملکرد 
کتابخانه های عمومی این شهرستان گفت: بشاگرد رتبه ششم مشارکت در جشنواره 
کتابخوانی رضوی را در استان دارد و با توجه ویژه فرماندار بشاگرد، هرساله اعتبارات 

خوبی برای تجهیز کتابخانه های عمومی شهرستان تخصیص می یابد.
علی اعتمادی با اشاره به اینکه تاثیر فعالیت های فرهنگی در جامعه در دراز مدت نمایان 
خواهد شد اضافه کرد: بیش از پیش پیک کتاب و فعالیت های فرهنگی را در سراسر 

شهرستان گسترش خواهیم داد.
امام جمعه شهرستان بشاگرد هم در این نشست گفت: اگر در زمینه کتابخوانی پیشرو 
باشیم در سایر مسائل فرهنگی نیز پیشگام خواهیم بود. کتابخانه ها در بشاگرد فعالیت 
خوبی دارند، از ارتباط نزدیکی با مبلغان در روستاها برخوردارند و خدمات به سایر 

روستاهای اطراف انجام می شود اما متاسفانه در مرکز شهرستان کتابخانه نداریم.
حجت الاسلام حسین غلامی افزود: باید نگاه ویژه ای به بشاگرد شود زیرا این شهر نوپا 
است و لزوم وجود مکانی مرجع برای علاقه مندان در مرکز شهرستان احساس می شود.

او ادامه داد: در شهر سردشت مرکز شهرستان بشاگرد، مدارس شبانه روزی، دانشگاه و 
... داریم اما کتابخانه نداریم. در حالیکه سه مجتمع فرهنگی در شهرستان وجود دارد که 

می تواند به کتابخانه تبدیل شود.
فرماندار بشاگرد نیز گفت: یکی از ویژگی های بارز دین اسلام، توصیه به مطالعه و علم 

اندوزی است و  معجزه دین اسلام نیز کتاب است.
یعقــوب دادعلی زاده ادامه داد: حضور نیروهای انقلابی و جهادی در دســتگاه های 
فرهنگی استان می تواند دستاوردهای بزرگ و ماندگاری در حوزه کتابخوانی به همراه 

داشته باشد.
وی افزود: آگاهی بخشی و تولید دانایی راه سعادت بشریت است که همه باید در این 
راستا به عنوان وظیفه اجتماعی تلاش و همفکری کنند. بنابراین از ظرفیت فضاهای 

بلااستفاده در روستاهای پرجمعیت برای ایجاد کتابخانه بهره خواهیم برد.
مدیر کل کتابخانه ها استان نیز در پایان گفت: با مطالعه و بررسی دقیق وضعیت سرانه 
مطالعه و مصوبات جلسات قبلی انجمن و جایگاه شهرستان بشاگرد در استان در جلسه 
حضور داریم تا با یاری دلسوزان عرصه کتابخوانی گام های موثری در توسعه فضای 

کتابخوانی و افزایش سرانه مطالعه در بشاگرد برداریم.
فرشاد محمدی افزود: در حال تدوین برنامه تخصصی و کارآمد دو ساله با حضور اساتید 
و نخبگان حوزه فرهنگ و کتاب خوانی استان در جهت جذب مخاطبین، مخصوصا 

دانش آموزان و کودکان به مطالعه و کتابخوانی هستیم که بزودی اجرایی خواهد شد.
در این جلســه اعضای حقیقی و حقوقی انجمن ضمن ارائه پیشنهادات از برگزاری 
مسابقات کتابخوانی در ۳۲ مدرسه شبانه روزی شهرستان خبر دادند و خواستار تنوع 
بخشی در منابع کتابخانه های عمومی مخصوصا در بخش کودک و جذب نیروی کتابدار 
جهت توسعه و ترویج کتابخوانی در شهرستان و تدوین برنامه اختصاصی جهت ترویج 

فرهنگ مطالعه و افزایش سرانه مطالعه در شهرستان بشاگرد شدند.

رئیس اداره کتابخانه های عمومی بشاگرد:

بشاگرد رتبه ششم مشارکت در جشنواره 
کتابخوانی رضوی هرمزگان را دارد

اقتصاد کیش -      مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: بدعهدی قرارگاه خاتم 
الانبیا در پروژه پل خلیج فارس، روشن است و اگر قرارگاه نمی تواند برای ساخت پل 

حرکت رو به جلویی انجام دهد، کنار برود تا سازمان منطقه آزاد دست به کار شود.
عادل پیغامی در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهار داشت: سهم قرارگاه در ساخت 
پل خلیج فارس ۲۰۰۰ میلیارد و سهم منطقه آزاد ۵۵۰ میلیارد تومان است که تاکنون تنها 

۱۷ میلیارد توسط قرارگاه پرداخت شده است.
 وی با بیان اینکه سازمان منطقه آزاد در پروژه پل خلیج فارس کوتاهی نکرده، اضافه کرد: 
تاکنون به تمامی تعهدات خود برای احداث پل عمل کرده ایم و در آینده ای نزدیک 

شاهد تسریع روند ساخت پل در حوزه مسئولیت های منطقه آزاد خواهیم بود.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم توضیح داد: این چهارگانه را به دلیل اینکه ذهن مردم 
و فضای عمومی اذهان دوست داشته است، با پل شروع کرده اند ولی به نظر من یک 
نوع عوام زدگی بوده و باید این طرح را با اسکله شروع می کردند، اسکله کانون اصلی 

این چهارگانه است.
پیغامی اضافه کرد: در این طرح هیچ یک از موارد یادشــده سود آور نیست و احداث 
آنها هم به لحاظ اقتصادی ضرر است، هر چند به لحاظ استراتژیک و ژئوپلیتیک داشتن 
پل و اتصال آن به سرزمین اصلی بسیار مهم است، ولی فقط اسکله است که این طرح 

را اقتصادی می کند.
وی اظهار کرد: سرنوشت این پل در دولت دوم محمود احمد نژاد به جایی نرسید و 
متوقف شد و در دولت حسن روحانی هم این طرح به طور کامل هشت سال تعطیل 

بود چون وزیر مربوطه از ریشه و پایه، قائل به انجام این پل نبود.
پیغامی بیان داشت: هنوز هم سرگذشت این طرح در کشور به ۲ شکل است، عده ای 
می گویند این پل بسیار لازم، راهبردی، ضروری و اهمیت آن غیر قابل تصور است و 
عده ای هم به صراحت می گویند پل به چه دردی می خورد و این یک واقعیت است 
و هنوز هم در بدنه دستگاه های اجرایی از جمله وزارت راه و سازمان برنامه عده ای 

هستند که روی هم رفته با پل موافق نیستند و آن را در اولویت نمی دانند.
پیغامی یادآور شد: مذاکرات محکم و صریح با شرکت  چینی برای احداث بخش دریایی 

پل همچنان ادامه دارد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

به وعده  ها عمل نشود، پل خلیج فارس 
را خودمان می سازیم

اقتصاد کیش -      امسال بیش از یک میلیون تن کالای غیرنفتی از بنادر غرب هرمزگان 
صادر شده است.

مرتضی سالاری مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان گفت: از ابتدای امسال یک 
میلیون و ۸۱۲ هزار تن کالای غیرنفتی صادر شده که ۳۳ درصد بیشتر از مدت مشابه 

پارسال است.
او گفت: حجم صادرات کالا های نفتی هم یک میلیون و ۷۰۳ هزار و۷۸۵ تن بوده است.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان عمده کالا های صادر شــده را میوه و تره بار، 
خشــکبار، مواد معدنی و مصالح ساختمانی عنوان کرد. سالاری افزود: سهم کاپوتاژ 
)حمل و نقل ساحلی( در بنادر غرب استان نیز ۲ میلیون و ۲۱۵ هزار و ۱۰۵ تن بوده که 
از این میزان یک میلیون و ۳۳ هزار و ۴۱۹ تن به کاپوتاژ فرآورده های غیرنفتی و یک 

میلیون و ۱۸۱ هزار و 6۸6 تن نیز به فرآورده های نفتی اختصاص دارد.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان خبر داد:

افزایش ۳۳ درصدی صادرات کالای 
غیر نفتی از بنادر غرب هرمزگان


